



Members and Associate Composer Members of the Canadian Music Centre

(la version française suit)

Under the bylaws of the Canadian Music Centre (CMC), Members and Associate Composer Members may vote by proxy should a member be unable to attend the 2023 Annual General Meeting.

Any such proxies should be in the hands of Heather Pawsey, CMC Chair, before the start of the Annual General Meeting on Saturday, June 17, 2023 at 3:30pm at Canadian Music Centre (20 St Joseph Street, Toronto ON M4Y 1J9). Please submit this form to the National Office by **Monday, June 12, 2023** by email: info@cmccanada.org.

Each proxy shall apply to the Annual General Meeting (AGM) of Saturday, June 17, 2023 and must name the board member to whom the proxy is given, and must be signed by the person giving the proxy.

You may assign your vote to one of the following board members who will be in attendance at the AGM:

- Raymond Baril, Prairie
- Maureen Batt, Atlantic
- Simon Bertrand, Quebec
- Rolf Boon, Prairie
- Jennifer Butler BC
- Janelle Fung, Quebec
- Jason Grossi, Ontario
- Frazer House, Ontario
- Elaine Keillor, Ontario
- Sharman King, BC
- Megumi Masaki, Prairie
- Tom Ogorzelski, Ontario
- Heather Pawsey, BC
- Clare Pellerin, Ontario
- Abigail Richardson-Schulte, Ontario
- Camille Sénécal, Quebec
- Jozef Spiteri, Quebec

Proxy Form for the Annual General Meeting of Saturday, June 17, 2023 in Toronto, Ontario

As a Member or Associate Composer Member of the Canadian Music Centre, I

_____ hereby assign my vote to _____
for the AGM of Saturday, June 17, 2023. In the case that they are unable to attend, my vote may be reassigned to the Regional Chair for the _____ Region or to the Chair of the CMC Board of Directors.

Signed: _____ Dated: _____



Membres et compositeurs(trices) agréé(e)s du Centre de musique canadienne

En vertu des statuts du Centre de musique canadienne (CMC), tout membre ou compositeur(trice) agréé(e) peut voter par procuration à l'assemblée générale annuelle (AGA) de 2023, dans le cas où il/elle ne pourrait être présent(e).

Les procurations doivent parvenir au président du conseil d'administration du CMC, Heather Pawsey, avant la tenue de l'AGA, prévue pour 15h30, le samedi 17 juin 2023, au Centre de musique canadienne (20 rue St. Joseph, Toronto [Ontario] M4Y 1J9). Veuillez soumettre ce formulaire au Bureau national d'ici **le lundi 12 juin 2023**, par courriel (info@cmccanada.org).

Les procurations ne sont valables que pour l'AGA du samedi 17 juin 2023. Chacune doit être signée par la personne qui la donne et porter le nom du membre du conseil d'administration à qui elle est donnée.

Vous pouvez donner à l'un(e) des membres du conseil d'administration suivant(e)s qui assisteront à l'AGA le pouvoir de voter en votre nom lors de l'AGA :

- Raymond Baril, Prairie
- Maureen Batt, Atlantic
- Simon Bertrand, Quebec
- Rolf Boon, Prairie
- Jennifer Butler BC
- Janelle Fung, Quebec
- Jason Grossi, Ontario
- Frazer House, Ontario
- Elaine Keillor, Ontario
- Sharman King, BC
- Megumi Masaki, Prairie
- Tom Ogorzelski, Ontario
- Heather Pawsey, BC
- Clare Pellerin, Ontario
- Abigail Richardson-Schulte, Ontario
- Camille Sénécal, Quebec
- Jozef Spiteri, Quebec

Formulaire de procuration pour l'assemblée générale annuelle du samedi 17 juin 2023 à Toronto (ON)

En tant que membre ou compositeur(trice) agréé(e) du Centre de musique canadienne, je soussigné(e), _____ donne par les présentes à _____ le pouvoir de voter en mon nom lors de l'AGA du samedi 17 juin 2023. Au cas où la personne désignée ne pourrait être présente, cette procuration peut être réacheminée au président du conseil pour la région _____ ou au président du conseil d'administration du CMC.

Signé : _____ Daté : _____